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學號 No. 姓名 Name 中文論文題目 Title 指導教授 Advisor 

11226016 
潘依柔 

Pan, Yi-Ro 

中文-網路與社交媒體使用對於人際關係互動影響之分析 

英文-Analysis of the Influence of Internet and Social Media Use on Interpersonal Relationships 

Interaction 

王光賢  

Wang, Kuang-Hsien 

11226034 
陳姵妤 

Chen, Pei-Yu 

中文-臺灣民眾手機使用干擾睡眠之行為與影響分析 

英文-Analysis of sleep-disrupting behaviors and effects of cell phone use in Taiwan 

王光賢 

Wang, Kuang-Hsien 

11226052 
林玉珛 

Lin, Yu-Yo 

中文-台灣實體與網路霸凌之形成因素與影響分析 

英文-An analysis of the formation factors and impact of physical and cyberbullying in Taiwan 

王光賢 

Wang, Kuang-Hsien 

11226061 
葉思琳 

Ye, Sei-Lin 

中文-法人持股、營收與風險資訊內涵之探討─以元大 ESG 永續 ETF 投資組合為例 

英文- Legal person holdings, Earnings and Risk Information-Case Study of Yuan-Da ETF 

Portfolio 

呂文正 

Lu, Wen-Chen 

11226070 
朱弘旭 

Chu, Hong-Tsu 

中文-台灣股市漲跌與其決定因子之關聯─決策樹方法之應用 

英文-The Determinants of Ups and Downs in Taiwan Stock Markets – The Application of 

Decision Trees 

呂文正 

Lu, Wen-Chen 

11226025 
許秉澤 

Tsu, Ping-Ze 

中文-新冠肺炎疫情前後台、美、韓半導體產業指數報酬率連動性之研究 

英文-The Co-movements of Rate of Returns of Semi-Conductor Industries among Taiwan, US, 

and South Korea after Covid 19.   

沈淑芬 

Shen, Shu-Fen 

11226086 
李奕萱 

Lee, Yi-Suen 

中文-新冠疫情前後影響台積電股價報酬率與波動性因素之研究 

英文-The Study of the Factors of Rate of Return and Volatility of TSMC Stock Price  

沈淑芬 

Shen, Shu-Fen 


